
Zápis ze zasedání AS EF TUL ze dne 16. 04. 2019

Přítomni:
ZK: Nedomlelová, Öhm, Rozkovec, Brabec, Weinlich, Hyblerová, Ungerman
SK: Svoboda, Ládrová, Moš
Hosté: děkan Žižka

Omluveni:
SK: Neumannová, Pelloneová
 

Výsledky všech hlasování jsou uváděny v pořadí PRO-PROTI-ZDRŽEL SE.
 

1. Schválení zápisů z minulého jednání
Usnesení: Zápis schválen tichým souhlasem.

2. Schválení rozdělení finančních prostředků fakulty
P. Weinlich se zeptal na možnost změny výpočtu rozdělení peněz podle počtu studentů na 
přednáškách. KIN v nové akreditaci přijde o velký počet studentů (předmět informatika 2) a tím 
pádem o peníze.
P. děkan objasnil, že situace je na všech katedrách stejná. Výpočet se změnit může. Nová 
metodika však bude záležitostí příštího vedení fakulty.
Usnesení: Senát schválil rozdělení finančních prostředků fakulty. 10-0-0.

3. Schválení výroční zprávy o činnosti fakulty
Usnesení: Senát schválil výroční zprávu o činnosti. 10-0-0.

4. Schválení výroční zprávy o hospodaření fakulty
Usnesení: Senát schválil výroční zprávu o hospodaření fakulty. 10-0-0.

5. Vyslovení předchozího souhlasu ke jmenování členů disciplinární komise fakulty 
(Strýčková, Nedomlelová, Ládrová, Moš)
Usnesení: Senát vyslovil předchozí souhlas ke jmenování členů disciplinární komise fakulty. 
10-0-0.

Různé
• Dotaz: P. Brabec informoval o tom, že se zeptal na senátu TUL ohledně vytěsňovací hlídky 

a nežádoucích osob na budově H. Vytěsňovací hlídka prý funguje a je k dispozici. Nicméně 
číslo na ně možná nefunguje a není všude k dispozici.

• Odpověď: P. děkan zadá tajemnici, ať se pokusí situaci objasnit.
• Dotaz: P. Svoboda se zeptal, zda by bylo možné posunout zápis předmětů a závěrečných 

prací na STAGu z 00:00 třeba na 21:00.
• Odpověď: P. děkan dá podnět prorektoru Kocourkovi.
• Dotaz: P. Ungerman se dotázal na systém EFIS. Jak funguje hodnocení akademických 

pracovníků na základě vědecké činnosti? Jak fungují sdílené výsledky?
• Odpověď: P. děkan problematiku krátce objasnil. Uvedl také, že v zápise z kolegia děkana 

byly některé informace uvedeny. Dále pak p. děkan rozeslal email s částkami za hodnocení 
vedoucím kateder. Problematika sdílených výsledků se pak musí řešit přímo s p. Hubínkou.



• Dotaz: P. Brabec se zeptal na diplomové práce. Bude vydána nová směrnice zabývající se 
zadáním DP s ohledem na nové funkcionality STAGu?

• Odpověď: P. děkan objasnil, že nová směrnice je hotová. Čeká se ale na otestování 
proděkany.

• Dotaz: P. Weinlich se zeptal, zda by diplomový seminář nemohl být online (např. nahraný na 
elearningu) a zda by nemohli studenti dostávat automaticky zápočet např. po zhlédnutí.

• Odpověď: Proběhla diskuze a p. děkan tuto možnost zváží.

Další zasedání AS EF TUL proběhne …. od 9 hodin v zasedací místnosti děkanátu 
(předběžný termín).
 

 

V Liberci dne 16. 04. 2019
Zapsal: Ondřej Moš                                                                                 Ověřil: Jan Öhm
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